主日学家庭反馈单

大卫王 第5课 跳舞的王

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容,并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。



所学内容:

今天,孩子们学习了有关大卫王的故事,特别是他在迎接神的约柜归回耶路撒冷时所表现 出的喜乐和感恩。通过大卫的榜样,孩子们学到,我们在敬拜神时不应羞于表达自己的赞 美,不只是限于在教堂里,而应延伸到我们日常生活的每一天。

(所使用经文: 撒母耳记下 6:12-23)

牢记神的话语:



主-我的神啊, 我要全心称赞你; 我要荣耀你的名, 直到永远。-诗篇 86:12

建议家长在这一周中多次与孩子一起练习这节经文,帮助他们牢记,并加深今天课堂中所学的内容。

建议的亲子活动:

请和孩子一起阅读以下经文: 诗篇 63:4/诗篇 149:3/哥林多前书 10:31, 然后一起动脑筋、 发挥创意,列出你们可以用来敬拜和荣耀神的各种方式。尝试在这一周里尽可能多地实践 其中的一些。



以下是一些建议:

- 为神写一首诗
- 设立一天进行禁食和祷告
- 播放基督教音乐并随着音乐跳舞
- 一起唱诗歌,或创作属于自己的诗歌
- 喜乐地将时间或物品分享给他人
- 一起观看日出或日落, 为神的伟大赞美祂
- 画一幅画或做一件艺术作品, 专门献给神



每天的祷告:

亲爱的主啊,我不想被邪恶或自私的欲望控制。我愿意遵行祢的旨意,在生活中学习自我控制。我想讨祢的喜悦,成为祢忠心的仆人。主啊,请帮助我行走在祢圣洁纯净的道路上。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, the children learned about King David, when he displayed his joy and gratitude as he brought the Ark of God back to Jerusalem. From David's example, the children also learned that we should be unashamed in expressing praise to our Lord, not only when in church, but in every day of our lives. (Scripture used: 2 Samuel 6:12-23)

Memory Verse:



I will praise you, Lord my God, with all my heart; I will glorify your name forever." Psalm 86:12 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will help him or her remember the verse and it will also help to reinforce what he or she learned during class.





Read with your child the following verses: Psalm 63:4, Psalm 149:3, and 1 Corinthians 10:31. Then, brainstorm together different ways you can worship and glorify God. Be creative. Practice as many of these ways as possible during the week.

Here are some suggestions:

- · Write a poem about God
- Observe a day of fasting and praying
- · Play Christian music and dance to it
- · Sing Christian songs together, or write some of your own
- · Cheerfully offer your time or possessions to someone
- · Watch a sunrise or sunset together and praise God for his majesty
- Draw a picture or paint a painting especially for God



Daily Prayer:

Dear Lord, thank You for teaching me the true meaning of worship. Help me to worship You with all my heart and not worry about what others may think. Let everything I do serve only to glorify You. Amen.